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-Puheenjohtaja toivoi parempaa tiedonkulkua nuorisovaltuutetuilta, jotta 
olisi parempi käsitys siitä ketkä osallistuvat nuorisovaltuuston 
kokouksiin. Tieto on tärkeä, sillä 1/3 osallistujaa täytyy olla 
kokouksessa, että se on päätösvaltainen. 

-Markkinointityöryhmän puheenjohtaja informoi tulevista 
nuorisovaltuuston vaatteiden hinnastoista. 

-Riku Tähtinen lähetti terveisiä 

-Elsa-Helga Berg ehdotti, että voitaisiinko Jussi Kukkuraista ottaa 
tulevan vaalipaneelin osallistujaksi. 
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